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Abstract (en)
Method and apparatus for making a thermally adhesive textile-based product by hot coating using spots. <??>The thermally adhesive polymer is
deposited in the form of spots onto a transfer belt by the photoengraving roll, these spots of thermally adhesive polymer then being brought into
contact with the textile support so as to ensure their transfer onto the latter. <??>The apparatus comprises a nonadherent belt (5) ensuring the
transfer of the spots (4) of thermally adhesive polymer from the photoengraving roll (2) towards the textile support (3). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé et un appareillage de fabrication d'un produit thermocollant a base textile par enduction a chaud, par points.
Le polymére thermocollant est déposé sous forme de points sur un tapis de transfert par le cylindre d'héliogravure, ces points de polymére
thermocollant sont ensuite mis en contact avec le support textile de maniére a assurer leur transfert sur celui-ci. L'appareillage comporte un tapis
antiadhérent (5) assurant le transfert des points (4) de polymére thermocollant du cylindre (2) d'héliogravure vers le support textile (3).
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